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Neděle, 14. dubna 2024 
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Rubrika: Aktuálně 
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___________________________________________________________________________ 

Sojka uvízla v drátech. Českobudějovičtí strážníci jí vysvobodili 

z vězení 

 

 

Na oznámení náhodného svědka o opeřenci, který uvízl v zamotaném drátu v lesoparku 
Stromovka, vyjížděla hlídka městské policie v úterý dopoledne. Strážníci na místě 
zjistili, že se jedná o sojku s omotaným drátem kolem krku. Opeřence se jim podařilo 
během několika vteřin z nedobrovolného vězení vysvobodit opatrným přestřižením 

drátu. Pták očividně nebyl nijak zraněný a okamžitě využil znovunabyté svobody. 

  

https://www.budejovickyinfodenik.cz/sojka-uvizla-v-dratech-ceskobudejovicti-straznici-ji-vysvobodili-z-vezeni
https://www.budejovickyinfodenik.cz/sojka-uvizla-v-dratech-ceskobudejovicti-straznici-ji-vysvobodili-z-vezeni
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Sobota, 13. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník  

Rubrika: Zprávy z regionu 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

Jenom vyrazil na nákupy. Bez značky, bez technické, bez řidičáku 

Běžnou kontrolu Pražského předměstí prováděli ve čtvrtek 11. dubna ve 14.30 h 
městští strážníci. Při průjezdu Lipenskou ulicí uviděli protijedoucí ford bez přední 
registrační značky. 

Jízda osobního vozidla bez registrační značky poukázala na daleko závažnější prohřešek. | 
Foto: městská policie 

Když se hlídka otočila a chystala se řidiče zastavit, ten znatelně začal nabírat na 
rychlosti. Mluvčí strážníků Věra Školková popisuje, že na konci ulice řidič náhle změnil 
taktiku a rychle zajel na volné parkovací místo. 

  

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-strikacky-mestska-policie-ceske-budejovice.html
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-strikacky-mestska-policie-ceske-budejovice.html
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/foto.html?mm=jenom-vyrazil-na-nakupy-bez-znacky-bez-technicke-bez-ridicaku&back=177905973-219-5&photo=1
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Pátek, 12. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník (odkaz)  

Rubrika: Zprávy z regionu 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

Strážníci loni posbírali 760 injekčních stříkaček. Nejvíc jich je u 

nádraží 

Sběr nebezpečného infekčního materiálu. I tím se zabývají strážníci městské policie.  

 

Injekční stříkačky ve městě. Jsou v parcích na lavičkách, na ulicích i na záchodech 
obchodních center. | Foto: městská policie 

Nejčastěji se jedná o použité injekční stříkačky nebo samostatné jehly, nedbale 
odhozené uživateli návykových látek. V případě zranění o takovou jehlu je pak 
postižený vystaven vysokému riziku nakažení některou z infekčních nemocí, jako je 

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-strikacky-mestska-policie-ceske-budejovice.html
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-strikacky-mestska-policie-ceske-budejovice.html
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/straznici-posbirali-loni-760-injekcnich-strikacek-jsou-hlavne-u-nadrazi.html?photo=1&back=1356537020-219-5
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/straznici-posbirali-loni-760-injekcnich-strikacek-jsou-hlavne-u-nadrazi.html?back=1356537020-219-5&photo=2
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/straznici-posbirali-loni-760-injekcnich-strikacek-jsou-hlavne-u-nadrazi.html?back=1356537020-219-5&photo=3
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/straznici-posbirali-loni-760-injekcnich-strikacek-jsou-hlavne-u-nadrazi.html?back=1356537020-219-5&photo=4
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žloutenka nebo virus HIV. Časté jsou ale i nálezy zbytků léčiv a jiných pomůcek pro 
výrobu drog. 

Nejrozšířenějším výskytem infekčního materiálu na území města je především široké 
okolí vlakového nádraží, sídliště Máj, centrum města nebo okolí Palackého náměstí. Jak 
uvádí mluvčí strážníků Věra Školková, místem, kde se sdružují narkomané a odhazují 
zde použité injekční stříkačky, jsou zejména ulice, parky, výměníky nebo dětská hřiště. 
„Své pomůcky k aplikaci drog ale často zanechávají i na veřejných toaletách 
obchodních center nebo restaurací. Loni v dubnu strážníci lovili injekční stříkačku 
dokonce ze záchodové mísy na toaletách jednoho z obchodních center,“ dodává 
mluvčí. 

Strážníci se loni setkali i s hromadným výskytem infekčního materiálu. Na Beránkově 
nábřeží v Rožnově našel kolemjdoucí brašnu na kolo s 50 použitými injekčními 
stříkačkami. „Naštěstí věděl, na koho se obrátit. Přivolaná hlídka městské policie 
nebezpečný odpad převzala a předala k likvidaci,“ řekla mluvčí strážníků. 

Za rok 2023 sebrali strážníci v ulicích města 760 použitých injekčních stříkaček. Od 
začátku letošního roku jich k likvidaci předali již více než 300 kusů. 

Co dělat při poranění injekční stříkačkou? 

Ránu nechte co nejdéle volně krvácet a místo poranění nemačkejte – krvácení rány 
snižuje případnou dávku viru v těle. 

Po zastavení krvácení ránu vymývejte vodou a mýdlem po dobu 10 minut, poté 
ošetřete dezinfekčním roztokem. 

Vyhledejte lékaře, hygienickou stanici, nebo nejbližší infekční oddělení – lékař vyšetří 
krev na virové onemocnění. 

Nejohroženější skupinou, která je vystavena riziku poranění o odhozené injekční 
stříkačky, jsou děti. Ty často nejsou schopny rozpoznat nebezpečí a neví, jak se 
v případě takového nálezu zachovat. Strážníci  proto v rámci prevence kriminality 
pořádají na dané téma přednášky již pro nejmenší děti z mateřských škol. 

„Nabádáme občany, aby v případě nálezu odhozené injekční stříkačky nenechávali 
nález ležet bez povšimnutí a věc oznámili městské policii na telefonní linku 156. Nikdy 
nesbírejte infekční materiál holýma rukama,“ radí mluvčí strážníků, kteří jsou ke sběru 
infekčního materiálu speciálně vyškoleni a disponují ochrannými pomůckami. 
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Pátek, 12. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník  

Rubrika: Jižní Čechy 

Autor: Edwin Otta 
___________________________________________________________________________ 

 

 

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
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Pátek, 12. dubna 2024 

Zdroj: Jihočeské týdeníky JcTEĎ.cz (odkaz)  

Rubrika: Českobudějovicko 

Autor: Monika Prokýšková 
___________________________________________________________________________ 

Chybějící registrační značka, propadlá technická, zákaz řízení. 

Muž v Budějovicích vyrazil na nákupy 
 
ČESKÉ BUDĚJOVICE - Hlídku městské policie zaujalo ve čtvrtek 11. dubna v půl třetí 
odpoledne v Lipenské ulici v Českých Budějovicích protijedoucí auto bez registrační 
značky. Když se hlídka otočila a chystala se řidiče vozu značky Ford zastavit, šlápl na 
plyn a na konci ulice rychle zaparkoval. Záhy se ukázal důvod, proč se snažil zmizet. 

„Z místa řidiče vystoupil devětapadesátiletý muž, který na dotaz strážníků k chybějící 
registrační značce tvrdil, že mu ji pravděpodobně někdo předchozího dne ukradl. 
Vzápětí se však ukázalo, že vozidlo má další nedostatky. Technická kontrola totiž platila 
pouze do prosince roku 2022," podotkla mluvčí českobudějovické městské policie Věra 
Školková. 

Muž pak strážníkům vysvětloval, že auto využívá zřídka a jel si jen nakoupit do 
nedalekého supermarketu. Jenže pak se ukázalo, že ani nevlastní řidičský průkaz. „A to 
v důsledku uloženého zákazu řízení všech motorových vozidel. Celý případ si pro 
podezření z přečinu maření výkonu úředního rozhodnutí převzala přivolaná hlídka 
policie," dodala Věra Školková. 

  

https://www.jcted.cz/81210-chybejici-registracni-znacka-propadla-technicka-zakaz-rizeni-muz-v-budejovicich-vyrazil-na-nakupy/
https://www.jcted.cz/81210-chybejici-registracni-znacka-propadla-technicka-zakaz-rizeni-muz-v-budejovicich-vyrazil-na-nakupy/
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Čtvrtek, 11. dubna 2024 

Zdroj: Jihočeské týdeníky JcTEĎ.cz (odkaz)  

Rubrika: Českobudějovicko 

Autor: Monika Prokýšková 
___________________________________________________________________________ 

Strážníci posbírali loni v ulicích Českých Budějovic 760 injekčních 

stříkaček 

ČESKÉ BUDĚJOVICE - Použité injekční stříkačky nebo samostatné jehly, nedbale 
odhozené drogově závislými, sbírají strážníci budějovické městské policie. Nejčastěji je 
nacházejí v širokém okolí vlakového nádraží, na sídlišti Máj, v centru města nebo v okolí 
Palackého náměstí. Loni jich strážníci posbírali 760. 

Místem, kde se sdružují narkomané a odhazují zde použité injekční stříkačky, jsou 
zejména ulice, parky, výměníky nebo dětská hřiště. „Své pomůcky k aplikaci drog však 
často zanechávají i na veřejných toaletách obchodních center nebo restaurací. Loni v 
dubnu strážníci dokonce lovili injekční stříkačku ze záchodové mísy na toaletách 
jednoho z obchodních center. Časté jsou ale i nálezy zbytků léčiv a jiných pomůcek pro 
výrobu drog," popsala mluvčí českobudějovické městské policie Věra Školková. 

Na Beránkově nábřeží zase nalezl náhodný svědek brašnu na kolo s 50 kusy použitých 
injekčních stříkaček. „Naštěstí věděl, na koho se obrátit. Přivolaná hlídka nebezpečný 
odpad převzala a předala k likvidaci," podotkla Věra Školková. Za uplynulý rok strážníci 
v ulicích Českých Budějovic sesbírali celkem 760 použitých injekčních stříkaček. Od 
začátku letošního roku jich k likvidaci předali už více než 300. 

„V případě zranění o takovou jehlu je pak postižený vystaven vysokému riziku nakažení 
některou z infekčních nemocí, jako je například žloutenka nebo virus HIV. 
Nejohroženější skupinou jsou děti. Ty často nejsou schopny rozpoznat nebezpečí a 
neví, jak se v případě takového nálezu zachovat. Strážníci proto v rámci prevence 
kriminality pořádají na dané téma přednášky již pro nejmenší děti z mateřských škol," 
dodala Věra Školková, která současně připomněla, že lidé by na nalezenou jehlu nebo 
stříkačku nikdy neměli sahat holýma rukama, ale ani nález nechávat bez povšimnutí. 
Vždy je věc třeba oznámit městské policii na telefonní linku 156. 

A co dělat při poranění injekční stříkačkou? „Ránu nechte co nejdéle volně krvácet a 
místo poranění nemačkejte, krvácení rány snižuje případnou dávku viru v těle. Po 
zastavení krvácení ránu vymývejte vodou a mýdlem po dobu deseti minut, poté 
ošetřete dezinfekčním roztokem. Vyhledejte lékaře, hygienickou stanici, nebo nejbližší 
infekční oddělení. Lékař vyšetří krev na virové onemocnění," radí Věra Školková. 

https://www.jcted.cz/81197-straznici-posbirali-loni-v-ulicich-ceskych-budejovic-760-injekcnich-strikacek/
https://www.jcted.cz/81197-straznici-posbirali-loni-v-ulicich-ceskych-budejovic-760-injekcnich-strikacek/
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Čtvrtek, 11. dubna 2024 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Aktuálně 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

Českobudějovičtí strážníci posbírali v loňském roce 760 injekčních 

stříkaček 

Důležitou činností strážníků městské policie, zaměřené na bezpečí obyvatel jihočeské 
metropole, je mimo jiné sběr nebezpečného infekčního materiálu. Nejčastěji se jedná 
o použité injekční stříkačky nebo samostatné jehly, nedbale odhozené uživateli 
návykových látek. V případě zranění o takovou jehlu je pak postižený vystaven 
vysokému riziku nakažení některou z infekčních nemocí, jako je například žloutenka 
nebo virus HIV. Časté jsou však i nálezy zbytků léčiv a jiných pomůcek pro výrobu drog. 

Nejrozšířenějším výskytem infekčního materiálu na území města je především široké 
okolí vlakového nádraží, sídliště Máj, centrum města nebo okolí Palackého náměstí. 
Místem, kde se sdružují narkomané a odhazují zde použité injekční stříkačky, jsou 
zejména ulice, parky, výměníky nebo dětská hřiště. Své pomůcky k aplikaci drog však 
často zanechávají i na veřejných toaletách obchodních center nebo 
restaurací. V dubnu loňského roku strážníci dokonce lovili injekční stříkačku ze 
záchodové mísy na toaletách jednoho z obchodních center.   

Českobudějovičtí strážníci se v průběhu loňského roku setkali i s hromadným výskytem 
infekčního materiálu. Na Beránkově nábřeží nalezl náhodný svědek brašnu na kolo s 50 
kusy použitých injekčních stříkaček. Naštěstí věděl, na koho se obrátit. Přivolaná hlídka 
městské policie nebezpečný odpad převzala a předala k likvidaci. 

Za rok 2023 sebrali strážníci v ulicích Českých Budějovic celkem 760 kusů použitých 
injekčních stříkaček. Od začátku letošního roku jich k likvidaci předali již více než 300 
kusů. 

Nejohroženější skupinou, která je vystavena riziku poranění o odhozené injekční 
stříkačky, jsou děti. Ty často nejsou schopny rozpoznat nebezpečí a neví, jak se v 
případě takového nálezu zachovat. Strážníci Městské policie České Budějovice proto v 
rámci prevence kriminality pořádají na dané téma přednášky již pro nejmenší děti z 
mateřských škol. 

 

 

https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-posbirali-v-lonskem-roce-760-injekcnich-strikacek
https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-posbirali-v-lonskem-roce-760-injekcnich-strikacek
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Nabádáme občany, aby v případě nálezu odhozené injekční stříkačky nenechávali nález 
ležet bez povšimnutí a věc oznámili městské policii na telefonní linku 156. Nikdy 
nesbírejte infekční materiál holýma rukama. Strážníci, kteří jsou ke sběru infekčního 
materiálu speciálně vyškoleni a disponují ochrannými pomůckami, injekční stříkačky 
bezpečně seberou a zlikvidují. 

Co dělat při poranění injekční stříkačkou? 

• Ránu nechte co nejdéle volně krvácet a místo poranění nemačkejte – krvácení 
rány snižuje případnou dávku viru v těle 

• Po zastavení krvácení ránu vymývejte vodou a mýdlem po dobu 10 minut, poté 
ošetřete dezinfekčním roztokem. 

• Vyhledejte lékaře, hygienickou stanici, nebo nejbližší infekční oddělení – lékař 
vyšetří krev na virové onemocnění. 
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Středa, 10. dubna 2024 

Zdroj: Veřejná správa 

Rubrika: Anketa, strana 13 

Autor: Vladimíra Kosová 
__________________________________________________________________________ 
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Středa, 10. dubna 2024 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Aktuálně 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

Strážnice Petra Matoušová cvičí yogu pro dobrou věc. Šek na 10 tisíc 

korun věnovala týraným psům 
 
„Pomáhej sobě, pomůžeš druhým“, to je motto benefiční yogy, kterou od loňského září 
vede naše kolegyně z řad strážníků, certifikovaná instruktorka THINK YOGA Petra 
Matoušová. Cvičení je určeno pro strážníky městské policie a zaměstnance magistrátu 
města, přičemž výtěžek z dobrovolného vstupného je určen na dobročinné účely. 

Ve středu 10. dubna věnovala Petra Matoušová jako výtěžek z dobročinných lekcí yogy 
šek ve výši 10 000 korun útulku pro týrané psy RAFAEL o. p. s. Dar si z rukou Petry 
Matoušové v přítomnosti několika svých svěřenců převzala ředitelka útulku. 

 
 

https://www.budejovickyinfodenik.cz/straznice-petra-matousova-cvici-yogu-pro-dobrou-vec-sek-na-10-tisic-korun-venovala-tyranym-psum
https://www.budejovickyinfodenik.cz/straznice-petra-matousova-cvici-yogu-pro-dobrou-vec-sek-na-10-tisic-korun-venovala-tyranym-psum
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Středa, 10. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník  

Rubrika: Aktuálně/ Jižní Čechy, strana 2 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

 

 
 

 

 

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
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Středa, 10. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník  

Rubrika: Aktuálně/ Jižní Čechy, strana 2 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

 
Vyšlo také v: Jindřichohradecký, Táborský, Písecký deník | Prachatický, Strakonický, 
Českokrumlovský deník 
 

 
  

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Jihočeská televize (odkaz)  

Rubrika: Pořady/ Zprávy/ 9.4.2024 

Autor: Jakub Bartoš 
___________________________________________________________________________ 

Asistenti prevence kriminality v krajském městě fungují přes 

jedenáct let, za tu dobu se situace v dotčených oblastech výrazně 

zklidnila 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

https://www.jihoceskatelevize.cz/porady/1/
https://www.jihoceskatelevize.cz/porady/1/
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Budějcká drbna (odkaz)  

Rubrika: Zprávy  

Autor: Jakub Bartoš 
___________________________________________________________________________ 

Podomní prodej postupně mizí, občas se objeví výjimky 

V uplynulých letech postupně klesá počet případů podomního prodeje. Například v 
Českých Budějovicích ho zakazuje vyhláška, i proto evidují zástupci města jen minimum 
podobných událostí.  

K jednomu takovému případu došlo před několika měsíci na sídlišti Máj. Do panelového 
domu měla přijít žena s nabídkou internetového připojení.  

„Slyšel jsem, jak ve dveřích mluví s manželkou nějaká žena, ale bylo mi to podezřelé. Ta 
žena měla zvonit i na další domácnosti. Řekl jsem jí, že je to tady zakázané, od té doby 
se už neukázala,“ popisuje obyvatel domu, který si nepřál uvést své jméno. 

Incident z konce roku potvrdila pro Budějckou Drbnu také mluvčí českobudějovické 
městské policie Věra Školková. „Případ přišla na služebnu městské policie na sídlišti Máj 
oznámit třiasedmdesátiletá žena. Událost se měla stát o několik dní dříve, kdy se v jejím 
panelovém domě měla pohybovat žena - slušně oblečená s notesem v ruce - a zvonit na 
domovní zvonky,“ popsala Školková.  

Žena na zvonění neotevřela, ale kukátkem sledovala dění v chodbě domu. „Žena ze 
sousedního bytu totiž na zvonění otevřela a spolu s návštěvnicí cosi řešila. Jelikož měla 
oznamovatelka podezření, že by se mohlo jednat o zakázaný podomní prodej, 
domnívala se, že šlo o nabídku internetového připojení, rozhodla se událost oznámit, to 
však až o několik dní později. Strážníci ženě potvrdili, že podomní prodej je nařízením 
města zakázán a aby se v opakovaném případě neváhala obrátit na linku 156,“ dodala 
Školková.  

Zákaz platí od roku 2019 

Budějcké Drbně poskytla komentář i společnost T-Mobile jako jeden z poskytovatelů 
internetového připojení. Mluvčí Patricie Šedivá zároveň popsala scénář, kdy mohou 
lidé potkat člověka, který obdobné služby nabízí.  

 

 

https://budejcka.drbna.cz/zpravy/41620-podomni-prodej-postupne-mizi-obcas-se-objevi-vyjimky.html
https://budejcka.drbna.cz/zpravy/41620-podomni-prodej-postupne-mizi-obcas-se-objevi-vyjimky.html
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„Nařízení obcí plně respektujeme a postupujeme v souladu s platnou legislativou. 
V lokalitě Českých Budějovic operujeme s partnerem. Standardní postup je, že lokalitu - 
například bytový dům, kde probíhá výstavba či spolupráce na výstavbě optických sítí - 
navštíví několikrát zástupce, a to může udělat jen na základě souhlasu SVJ (Společenství 
vlastníků jednotek, pozn. redakce). Před návštěvou musí být na nástěnce či jiném 
viditelném místě oznámení o návštěvě. Návštěva přímo u zákazníka může proběhnout 
jen na základě domluvené schůzky,“ sdělila Patricie Šedivá.  

Od začátku letošního roku strážníci žádný případ podomního prodeje nezaznamenali. 
V roce 2023 řešily hlídky městské policie zhruba 10 oznámení na podomní prodejce.  

„Více případů jsme zaznamenávali před několika lety, kdy se po městě pohybovali 
zástupci společnosti nabízející levnější energie,“ dodala Školková.  

Podomní prodej upravuje Nařízení Statutárního města České Budějovice ze dne 25. 11. 
2019. V něm stojí, že se tato činnost zakazuje na celém území města.  Podomní prodej 
je prodej zboží či poskytování služeb, popř. jejich zprostředkování, uskutečňované 
mimo provozovnu formou pochůzky (tj. bez prodejního zařízení anebo s použitím 
přenosného či neseného prodejního zařízení včetně tašek, zavazadel, závěsných pultů, 
konstrukcí, tyčí apod., popř. přímo z ruky), při níž je potenciální uživatel zboží či služeb 
bez předchozí objednávky prodejcem zboží či poskytovatelem služeb vyhledáván z 
okruhu osob mimo veřejně přístupná místa, zejména obcházením jednotlivých domů, 
bytů či jiným obdobným způsobem. 

Zdroj: Město České Budějovice  
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník (odkaz)  

Rubrika: Zprávy z regionu 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

Zakrvácený ležel na lavičce. Hodně přebral, pak pád do řeky a 

podchlazení 

V pondělí 8. dubna v půl dvanácté v noci kontrolovali strážníci prostor Na 
Dlouhé louce. 

U benzinové čerpací stanice je zastavil muž, který poukazoval na zakrváceného muže 
ležícího na lavičce u řeky. 

Jak popisuje mluvčí městské policie Věra Školková, dotyčný ztratil rovnováhu, když 
procházel po břehu řeky. 

„Nebylo divu. Dvaapadesátiletý muž se totiž posilnil mnoha skleničkami alkoholu, které 
vyčíslila později provedená orientační dechová zkouška na alkohol. Přístroj ukázal 
3,87 promile,“ uvádí mluvčí Školková. 

Strážníci podchlazenému muži ošetřili krvácivé zranění a zabalili ho do termofólie. Na 
jeho stav dohlíželi až do příjezdu záchranky, která muže převezla do nemocnice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-mestska-policie-alkohol-ceske-budejovice-dlouha-louka-podchlazeni.html?
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník (odkaz)  

Rubrika: Zprávy z regionu 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

Cesta po Strakonické mezi automobily skončila nešťastně 
 

Špatně dopadl v Českých Budějovicích čtyřnohý poutník, který se ocitl na rušné 
Strakonické ulici mezi automobily. Srazil ho jeden z projíždějících vozů. 

 

 

Zásah Městské policie České Budějovice u sraženého psa na Strakonické ulici. | Video: Edwin Otta 

Na několik minut byla v úterý 9. dubna dopoledne zastavena doprava v jednom pruhu 
na Strakonické ulici v Českých Budějovicích. Strážníci městské policie museli odvézt 
psa, pro kterého neskončila dobře cesta mezi automobily na rušné čtyřproudové 
vozovce. 

Houkající siréna na dodávce městské policie vzbudila i pozornost veřejnosti v úseku 
mezi mostem přes Vltavu a obchodní zónou na Strakonické. Profesionální zásah byl 
hotový během chvilky, kdy bylo mrtvé zvíře přemístěno z vozovky do dodávky a provoz 
byl vzápětí obnoven. 

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/pes-mrtvy-strakonicka-mestska-policie-straznici.html
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/pes-mrtvy-strakonicka-mestska-policie-straznici.html
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/cesta-po-strakonicke-mezi-automobily-skoncila-nestastne.html?back=3809369997-219-5&photo=1
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/cesta-po-strakonicke-mezi-automobily-skoncila-nestastne.html?back=3809369997-219-5&photo=2
https://ceskobudejovicky.denik.cz/galerie/cesta-po-strakonicke-mezi-automobily-skoncila-nestastne.html?back=3809369997-219-5&photo=3
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Budějovičtí strážníci odchytávali hada u rodinného domu v Mladém. 

Zdroj: Městská policie České Budějovice 

Podobný zásah není pro městskou policii v jihočeské metropoli ničím výjimečným. Má 
i specialisty, kteří se odchytu živých zvířat a úklidu kadáverů věnují. Podle Věry 
Školkové, mluvčí Městské policie České Budějovice, bylo loni odchyceno celkem 
423 zvířat a odklizeno 263 uhynulých zvířat. 

 
Odchyt nutrie s mláďaty. Zdroj: Městská policie České Budějovice 

Mezi odchycenými jasně vedou psi - 163, následují kočky - 61, holubi - 44 a třeba ježků 
bylo 16. Mezi odchycenými zvířaty se ale objevila i krůta, tři užovky, krab nebo čtyři 
želvy. Z ptáků byli odchyceni dva papoušci nebo jeden kvakoš. V minulých letech už ale 
strážníci naháněli i telata, koně nebo ovce, dokonce i divočáka. 
Uhynulých zvířat bylo předáno loni městskou policií k předpisové likvidaci 263 kusů. 
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Novinky.cz (odkaz)  

Rubrika: Krimi 

Autor: Lucie Kándlová 
___________________________________________________________________________ 

Opilec se čtyřmi promile spadl do řeky. Podchlazený skončil 

v nemocnici 

Českobudějovičtí městští strážníci pomáhali v pondělí před půlnocí namol opilému 
muži (52), který spadl do řeky v okolí parku Dlouhá louka. Z vody se sice dostal ještě 
před příjezdem strážníků, ale zakrvácený zůstal ležet na břehu řeky. 

„Hlídka strážníků prováděla v pondělí před půlnocí běžnou kontrolní činnost. 
U benzinové čerpací stanice na Dlouhé louce je zastavil muž, který poukazoval na 
zakrváceného muže ležícího na lavičce u řeky. Strážníci se vydali na místo a muže 
zastihli již na suché zemi. Krvácel v obličeji a byl silně podchlazený,“ řekla mluvčí 
strážníků Věra Školková. 

Strážníci muži poskytli první pomoc, zabalili ho do termofólie a zavolali záchranáře. 
Protože z něj byl cítit alkohol, provedli i dechovou zkoušku. A nestačili se divit, muž 
nadýchal téměř 4 promile alkoholu. 

Ledová voda ho zřejmě trochu probrala, protože strážníkům řekl, že si dal „pár 
skleniček“, a když procházel po břehu řeky, ztratil rovnováhu a spadl do vody. Zranění 
v obličeji si zřejmě způsobil tím, jak se sápal po kamenech z řeky na břeh. 

„Muž měl obrovské štěstí, že se při tak alarmujícím výsledku testu na alkohol neutopil. 
Přivolaní záchranáři ho převezli do českobudějovické nemocnice,“ dodala Školková. 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.novinky.cz/clanek/krimi-opilec-se-4-promile-se-neudrzel-na-nohou-a-spadl-do-reky-podchlazeny-a-s-krvacejicim-oblicejem-skoncil-v-nemocnici-40467175
https://www.novinky.cz/clanek/krimi-opilec-se-4-promile-se-neudrzel-na-nohou-a-spadl-do-reky-podchlazeny-a-s-krvacejicim-oblicejem-skoncil-v-nemocnici-40467175
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Českobudějovický deník (odkaz)  

Rubrika: Zprávy z regionu 

Autor: Markéta Trubková 
___________________________________________________________________________ 

Vyrazila si do Krajinské pro bundičku a boty. Ale bez placení 
 
V neděli 7. dubna krátce před 15. h vyjížděla hlídka městské policie na oznámení 
o krádeži v jedné z prodejen v Krajinské ulici. 

Strážníci na místě zastihli majitelku obchodu, která při odchodu zadržela zákaznici. 
Mluvčí strážníků Věra Školková uvedla, že žena si na sobě odnášela bundu i boty a 
snažila se nenápadně projít přes pokladnu bez zaplacení. „To se jí ale díky pozornosti 
obchodnice nepodařilo,“ dodala mluvčí. 

Strážníci dohlédli na to, aby 60letá žena zboží vrátila. Nejenže si nepřišla k novému 
oblečení, za přestupek proti majetku navíc zaplatí pokutu. Případem se bude dále 
zabývat příslušný správní orgán. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/kradez-bunda-boty-mestska-policie-straznici-ceske-budejovice.html?
https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/kradez-bunda-boty-mestska-policie-straznici-ceske-budejovice.html?
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Úterý, 9. dubna 2024 

Zdroj: Jihočeské týdeníky JcTEĎ.cz (odkaz)  

Rubrika: Českobudějovicko 

Autor: Monika Prokýšková 
___________________________________________________________________________ 

Opilec spadl v Budějovicích do řeky. Podchlazený a zraněný skončil 

v nemocnici 
 
ČESKÉ BUDĚJOVICE - Bezmála tři promile alkoholu v sobě měl dvaapadesátiletý muž, 
který vrávoral v pondělí 8. dubna v noci kolem řeky v Českých Budějovicích. Chůzi 
nezvládl a spadl do řeky. Na břeh se dokázal ještě dostat sám, pak ho ale síly opustily. 
Strážníci muži poskytli první pomoc a předali ho do péče přivolaným záchranářům. 

Na promáčeného krvácejícího muže ležícího na lavičce u řeky upozornil hlídku strážníků 
v pondělí v půl dvanácté v noci u benzinové čerpací stanice na Dlouhé louce náhodný 
svědek. 

„Strážníci se okamžitě vydali zraněnému na pomoc. Ukázalo se, že dotyčný ztratil 
rovnováhu, když procházel po břehu řeky. Nebylo divu. Dvaapadesátiletý muž se totiž 
posilnil mnoha skleničkami alkoholu. Orientační dechová zkouška na alkohol ukázala 
výsledek 3,87 promile," popsala mluvčí českobudějovické městské policie Věra 
Školková. 

Strážníci podchlazenému muži ošetřili krvácející zranění a zabalili ho do termofólie. „Na 
jeho stav dohlíželi až do příjezdu zdravotnické záchranné služby, která muže za 
asistence hlídky převezla do českobudějovické nemocnice," dodala Věra Školková. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.jcted.cz/81137-opilec-spadl-v-budejovicich-do-reky-podchlazeny-a-zraneny-skoncil-v-nemocnici/
https://www.jcted.cz/81137-opilec-spadl-v-budejovicich-do-reky-podchlazeny-a-zraneny-skoncil-v-nemocnici/
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Úterý, 9 dubna 2024 

Zdroj: Mladá Fronta Dnes (odkaz)  

Rubrika: Jižní Čechy, strana 15 

Autor: Antonín Pelíšek 
___________________________________________________________________________ 

Peticí bojují proti azylovému domu   

Lidé z okolí Domu sv. Pavla v Budějovicích upozorňují na vandalismus a nepořádek. 
Radnice ho chce přesunout na okraj města. 

ČESKÉ BUDĚJOVICE Stížnosti kolem azylového zařízení pro bezdomovce 
řeší českobudějovičtí radní. Dům sv. Pavla funguje v Riegrově ulici už 30 let, jeho 
správci ho postupně rozšiřovali a vylepšovali. Ale nyní se objevila petice za jeho zrušení. 
V březnu ji na radnici podali místní obyvatelé a firmy. Stěžují si na narůstající 
nepořádek, vandalismus a agresivitu některých klientů. 
Dům funguje v centru města jako noclehárna i nízkoprahové centrum zároveň. Co s 
ním? Bezdomovců je v krajském městě kolem pěti set. 
Petenti se domnívají, že za novou agresivitou lidí bez domova stojí alkohol, drogy a 
poměrně teplé zimy. "Podle mě i laxnost městské policie. Už jsem jí několikrát výtržnost 
bezdomovců nahlásila, ale bez odezvy. V parku Na Sadech se povalují na lavičkách a 
kolemjdoucím lidem nadávají. Na mého malého syna dokonce jeden plivnul," stěžuje 
si Alena Hadravová, která v ulici Na Sadech provozuje klub pro maminky s dětmi. 

Stěžují si i na chybějící záclony 

Petici řešila nejprve sociální komise města i městská charita, která domov provozuje. 
Podle předsedy sociální komise Kamila Podzimka, který má zkušenosti i s krizovým 
centrem pro narkomany v nedaleké Skuherského ulici, je práce s těmito skupinami 
nekonečný příběh. Domnívá se, že nespokojenost kolem zařízení v Riegrově ulici 
dlouho doutnala, až lidem došla trpělivost. Autoři petice zmiňují nejen opilce, ale i to, 
že v azylovém domě chybí záclony a kolemjdoucí děti jsou vystaveny pohoršení. 
"Petici bereme na vědomí, záclony pověsíme. My můžeme jeho provozem jenom 
snižovat negativní dopady těchto lidí na obyvatele, v čemž nám pomáhá radnice," 
odpověděl ředitel Diecézní charity Jiří Kohout. Samotná podřízená budějovická charita 
je nyní bez ředitele, jenž po třech letech skončil. Právě ta spravuje azylový dům. Jeho 
vedoucí se k petici vyjádřit odmítla. 

Podle Kohouta se za 30 let jeho služby rozšířily. Kromě denního nízkoprahového centra 
pro ženy i muže poskytujícího zázemí v podobě hygieny, kuchyňky a ošetřovny zde 
funguje také noclehárna pro muže a azylový dům pro muže s dlouhodobější možností 

https://budejovice.rozhlas.cz/radary-v-obcich-se-osvedcily-vybirat-pokuty-za-porusovani-predpisu-chce-i-9209899
https://budejovice.rozhlas.cz/radary-v-obcich-se-osvedcily-vybirat-pokuty-za-porusovani-predpisu-chce-i-9209899
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ubytování. Navíc nabízejí zprostředkování brigád, kurzy a kulturní programy. Ve výroční 
zprávě městské charity stojí, že v roce 2021 využilo nízkoprahové zařízení skoro 16 tisíc 
klientů a placená azylová lůžka 7,9 tisíce bezdomovců. 
Jak pracovat s bezdomovci, přitom řeší všechna větší města. Ačkoliv by si jejich 
obyvatelé přáli, aby tito lidé žili někde na jejich okrajích, potřebují často stálou 
zdravotní i sociální pomoc. Jsou mezi nimi i handicapovaní na vozíčcích. Právě pro ně 
jsou nutná nízkoprahová zařízení v centrech se základní zdravotní pomocí. 
Pro městskou policii je petice překvapení. "Pravidelně tuto oblast kontrolujeme, 
agresivní jedince vykazujeme jinam, ale o tom, že by se situace teď výrazně zhoršila, 
nevíme," uvedla mluvčí českobudějovických strážníků Věra Školková. 

Stěhování na Okružní ulici 

Problém by mohlo vyřešit přestěhování azylového domu na okraj města do Okružní 
ulice, jak to navrhuje zastupitelka Lucie Kozlová, která je zároveň náměstkyní hejtmana 
pro sociální oblast. Město by tam rozšířilo ubytovnu o část služeb, které poskytuje dům 
v Riegrově ulici. "Ten totiž není bezbariérový a je tak nevyhovující pro těžce se 
pohybující klienty. Na Okružní vybudujeme vše potřebné i lékařskou ošetřovnu a další 
služby včetně klubovny a zahrady, abychom mohli lépe s těmito lidmi pracovat. 
Přístavbu chceme otevřít v prvním pololetí příštího roku," uvedla Kozlová. 
Někteří odborníci plán radnice kritizují. Příčinu vidí v rychle se měnící Riegrově ulici, 
kde se zabydlelo hodně podnikatelů a řeší se její budoucí proměna. Místo v kdysi 
zapadlé lokalitě si našly mimo jiné restaurace a rychlá občerstvení. 
Kozlová zároveň upozornila, že selhal projekt náhradního kontejnerového azylového 
domu v Pekárenské ulici nedaleko železniční trati, který se za minulého vedení radnice 
dostal až do stavebního řízení. Odmítly ho sousední soukromé společnosti. Plánované 
nové azylové zařízení s noclehárnou pro bezdomovce na Okružní ulici má fungovat na 
hranici katastru města v průmyslové zóně v administrativním objektu bývalé slévárny 
odlitků. Tam už roky funguje ubytovna pro sociálně slabé nebo neplatiče z městských 
bytů. 
Zbývá ještě vyřešit místo pro bezbariérové nízkoprahové centrum. Tedy denní 
stacionář, kde najdou tito lidé pomoc a krátkodobé zázemí. To má být blíž k centru. 
"Lokalitu pro takové zařízení ve městě stále hledáme," přiznala Kozlová. 
Podle Aleny Hadravové z Dětské akademie Madlenka by přitom stačilo nechat azylový 
dům na místě a kolem něj zvýšit dozor strážníků. "Jezdím do Londýna, kde jsou 
bezdomovci všude. Všude jsou také strážníci. Stačí jejich přítomnost v ulicích," míní 
provozovatelka herny s kavárnou pro maminky s dětmi. 

Městská policie s tímto názorem nesouhlasí. Podle mluvčí Věry Školkové strážníci 
reagují na každý jednotlivý podnět nebo stížnost od obyvatel. 
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Sobota, 6. dubna 2024 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Krimi 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

Českobudějovičtí strážníci poskytovali první pomoc podchlazenému 

muži po pádu do řeky 
 
Hlídka českobudějovické městské policie zasahovala v pondělí v noci u 
dvaapadesátiletého muže, který vlivem mnoha skleniček alkoholu nezvládl chůzi a 
spadl do řeky. Strážníci ho zastihli již na suché zemi, podchlazenému muži s krvácivým 
zraněním však museli okamžitě poskytnout první pomoc. Muže pak předali do rukou 
zdravotníků. Pacient nadýchal bezmála 4 ‰ alkoholu. 

V pondělí 8. dubna v půl dvanácté v noci prováděla hlídka městské policie kontrolní 
činnost Na Dlouhé louce. U benzinové čerpací stanice strážníky zastavil muž, který 
poukazoval na zakrváceného muže ležícího na lavičce u řeky. Strážníci se okamžitě 
vydali zraněnému muži na pomoc. Ukázalo se, že dotyčný ztratil rovnováhu, když 
procházel po břehu řeky. Nebylo divu. Dvaapadesátiletý muž se totiž posilnil mnoha 
skleničkami alkoholu, které vyčíslila později provedená orientační dechová zkouška na 
alkohol. Přístroj ukázal alarmující výsledek 3,87 ‰. Strážníci podchlazenému muži 
ošetřili krvácivé zranění a zabalili ho do termofólie. Na jeho stav dohlíželi až do příjezdu 
zdravotnické záchranné služby, která muže za asistence hlídky městské policie převezla 
do českobudějovické nemocnice. 
  

https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-poskytovali-prvni-pomoc-podchlazenemu-muzi-po-padu-do-reky
https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-poskytovali-prvni-pomoc-podchlazenemu-muzi-po-padu-do-reky
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Pondělí, 8. dubna 2024 

Zdroj: Český rozhlas (odkaz)  

Rubrika: České Budějovice 

Autor: Matěj Vodička 
___________________________________________________________________________ 

Radary v obcích se osvědčily, vybírat pokuty za porušování předpisů 

chce i budějovická radnice 

Na kterých místech v Českých Budějovicích by se mohly objevit kamery sledující 
provoz, zjistil Matěj Vodička 

Z desetitisíců řádově na stovky – takový pokles počtu přestupků hlásí jihočeská města 
a obce po zavedení úsekového měření rychlosti. Radary dříve fungovaly například i v 
Českých Budějovicích a radnice je chce instalovat znovu. V krajském městě je několik 
míst, která policie na základě monitoringu označuje za dlouhodobě nebezpečná. 

Jedním z nejrušnějších a zároveň nejvíce nebezpečných míst v Českých Budějovicích je 
Pražská třída. Téměř v celém úseku od Mariánského náměstí až po Nemanice platí 
maximální rychlost 50 kilometrů v hodině. Řidiči limit ale často překračují. 

Podle policejního mluvčího Milana Bajcury by bylo vhodné umístit radary právě sem. 
„Pražská třída je městská tepna, je zde obrovský pohyb i těch nejvíce zranitelných 
účastníků provozu – cyklistů, chodců, je tu i několik škol,“ připomíná. 

Zavádět úsekové měření se radnice v nejbližší době nechystá, chce ale vybírat pokuty 
za průjezd křižovatkou na červenou. Podle náměstka primátorky Lubomíra Bureše už 
má vytipované konkrétní místo. „Máme zpracovanou studii, která se týká křižovatky u 
Dlouhého mostu a výstaviště. Tam je možné instalovat kamery na průjezd na 
červenou,“ uvádí. 

Vedení města poukazuje na příklad z nedalekého Srubce, kde obec začala měřit 
rychlost teprve nedávno. Českobudějovický magistrát ve spolupráci s městskou policií 
vybírání pokut v této lokalitě spravuje. „Pokles přestupků tam byl o dva řády. Když 
vezmeme, že tam bylo třeba patnáct tisíc za týden, což je údaj ze skrytého měření, tak 
dneska se dostáváme k necelým šesti stovkám za měsíc. Ten pokles je opravdu 
dramatický,“ připomíná Lubomír Bureš. 

Velmi podobnou zkušenost má město Vimperk, které úsekové měření zavedlo už před 
třemi lety na třech místech. Výběr pokut sice nepřináší mnoho peněz do městského 
rozpočtu a je s ním spojená náročnější administrace, přesto se vyplatí. 

https://budejovice.rozhlas.cz/radary-v-obcich-se-osvedcily-vybirat-pokuty-za-porusovani-predpisu-chce-i-9209899
https://budejovice.rozhlas.cz/radary-v-obcich-se-osvedcily-vybirat-pokuty-za-porusovani-predpisu-chce-i-9209899
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„Museli jsme i rozšířit pracovní pozice na odboru dopravy. Zatím nejsme ve ztrátě, 
abychom na to dopláceli, ale prioritou je bezpečnost. I kdybychom se měli pohybovat 
na nulových hodnotách, tak to zachováme, protože naši řidiči nejsou naučeni na to, že 
v obci se má jezdit padesátkou,“ komentuje starostka Jaroslava Martanová. 

Instalace kamer na křižovatce u Dlouhého mostu v Českých Budějovicích vyjde řádově 
na jednotky milionů korun. Město je chce zprovoznit nejpozději v příštím roce. 
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Pondělí, 8. dubna - Neděle, 14. dubna 2024 

Zdroj: Facebook Městské policie České Budějovice (odkaz) 

 Instagram Městské policie České Budějovice (odkaz) 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

https://www.facebook.com/mpceskebudejovice/?ref=settings
https://www.facebook.com/mpceskebudejovice/?ref=settings
https://www.instagram.com/mestskapolicie_ceskebudejovice/
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